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Riec Limburg (stuurgroep Geïntegreerde Aanpak Georganiseerde Criminaliteit voor de 
provincie Limburg)  
 
Aanwezig 
Voorzitter: de heer Gorren. 
College: burgemeester Hoes 
Griffie:  de heer Vinju. 
 
De dames Thieme, Heinen, Van Ham en Van Haasen 
De heren Hoen, Jongen, Erckens en Severijns. 
De heren Smits en Stevens (Riec Limburg).  
 

De voorzitter heet iedereen om 20.20 uur welkom, speciaal de heren Smits en Stevens van Riec 
Limburg. De voorliggende stukken bevatten voorstellen voor besluitvorming op 24 juni 2015. 
Spreker geeft ruimte voor het stellen van vragen. 
 
D66 (de heer Jongen) gaat in op het Jaarplan 2016. Het bevat een uitputtende opsomming van 
benodigde mensen en middelen. Spreker mist een opsomming en beschrijvingen van de 
speerpunten, bijvoorbeeld jihadisme, handel in gestolen auto’s, motorclubs en onder andere 
problemen waar de politie in deze grensregio mee te maken hebben. 
D66 heeft geen moeite met een hogere bijdrage van de gemeente Maastricht. 
 
Partij Veilig Maastricht (mevrouw Thieme) wil weten waarom het aantal operationele uren lager is 
dan begroot, mede gezien een eerdere verhoging van het aantal uren.  
 
PvdA (mevrouw Van Ham) mist ook zaken als jihadisme en radicalisering en wil weten hoe de 
keuze van de speerpunten tot stand is gekomen en of raadsleden nog onderwerpen kunnen 
aandragen. Zij vraagt tot slot naar de resultaten van het gesprek met de minister de afgelopen 
week. 
 
Seniorenpartij (de heer Erckens) is het in grote lijnen eens met de voorliggende zienswijze. 
Spreker zet ook vraagtekens bij het geringere aantal operationele uren. Hij vraagt verder naar stand 
van zaken van de btw-problematiek. 
 
VVD (de heer Severijns) vindt het een duidelijk stuk en heeft geen opmerkingen. 
 
SP (mevrouw Van Haasen) kondigt schriftelijke vragen aan. 
 
Burgemeester Hoes deelt mee dat de thema’s zijn verdeeld over een aantal werkgroepen. Het gaat 
om de bestuurlijke aanpak van georganiseerde criminaliteit. Jihadisme valt daar niet onder. Dat 
wordt aangepakt via het RBO in samenwerking met organisaties als de belastingdienst en de 
marechaussee. Het probleem speelt overigens slechts in enkele gemeenten. 
Iedere werkgroep staat onder leiding van een burgemeester. De burgemeesters zijn willekeurig 
verdeeld over de werkgroepen en niet omdat de betreffende problematiek het meest speelt in hun 
gemeente. Dat blijkt in de praktijk ook beter te werken. 
De minister van Veiligheid heeft Maastricht onlangs bezocht. Spreker heeft het thema veiligheid 
breed onder de aandacht gebracht van de minister. Het blijft een moeizaam proces om extra 
agenten te krijgen, terwijl de roep om meer steun steeds groter wordt. De minister heeft echter 
weinig speelruimte. De PvdA in de Tweede Kamer heeft al om meer agenten gevraagd. Er zijn 
verder contacten over dit thema met woordvoerders van andere fracties in de Tweede Kamer. 
Spreker wil ervoor waken dat er een verkeerd beeld ontstaat van Zuid-Limburg. Tegelijkertijd moet 
het probleem wel worden aangepakt. Door de ligging van Zuid-Limburg is er sprake van meer 
criminaliteit en dus van meer werkdruk van de politie. De werkprestatie van de politie is groter dan 
in de rest van Nederland, maar de samenwerking met de buurlanden is zeer arbeidsintensief. Den 
Haag begint dat nu te snappen. Dat is een begin van een oplossing. Maar te allen tijde moet 
voorkomen worden dat er een tekort aan capaciteit gaat ontstaan. De burgemeester verwacht daar 
binnen een aantal weken meer duidelijkheid over te krijgen. 
De burgemeester herhaalt dat de speerpunten zijn verdeeld over de werkgroepen. In de 
werkgroepen komen allerlei disciplines bij elkaar. 
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Seniorenpartij (de heer Erckens) wil weten of de burgemeester de indruk heeft dat de minister 
begrijpt welke problematiek er speelt. 
 
Burgemeester Hoes is van mening dat de urgentie nu ook in Den Haag duidelijk is. Spreker heeft 
de indruk dat sommige andere regio’s wel met wat minder capaciteit toe kunnen. Hij heeft dan ook 
zijn teleurstelling uitgesproken dat de minister geen concrete toezeggingen heeft gedaan. 
 
De heer Smits (Riec) benadrukt dat de Riec een informatie-uitwisselingsorganisatie is voor zaken 
die de samenleving ondermijnen, Het is geen uitvoerende organisatie. Het gaat dus niet om zaken 
als autodiefstallen en dergelijke. Het is wel mogelijk om onderwerpen aan het takenpakket toe te 
voegen. 
De heer Smits legt uit dat de uren die aan het Riec zijn besteed zijn opgenomen in de stukken, 
maar bijvoorbeeld niet de uren van hem zelf en bijvoorbeeld de uren die gebruikt zijn voor spin-off 
activiteiten. Vaak gaat het ook om een cofinanciering. Die zaken worden vaak intern met elkaar 
verrekend. 
  
Burgemeester Hoes merkt op dat gemeenten daar meer zicht op willen krijgen. 
 
De heer Smits (Riec) deelt daarop mee dat bijvoorbeeld de politie de aansturing van haar 
medewerkers zelf in de hand wil houden, ook al werken ze voor het Riec. Zij worden dan om niet 
tewerkgesteld bij het Riec. Spreker noemt daarbij het speelveldmodel. Medewerkers leveren een 
bijdrage aan het Riec, maar worden daarbij aangestuurd door de eigen lijnorganisatie. 
 
Seniorenpartij (de heer Erckens) is bang dat er een manco ontstaat in de onderlinge 
informatieverstrekking. 
 
De heer Smits (Riec) is het daarmee eens. Daar wordt op het informatieplein over gesproken, 
onder andere over welke partners worden ingezet bij een signaal. Dat moet leiden tot een 
interventievoorstel met een vooraf benoemd effect. 
 
Burgemeester Hoes deelt mee dat het aantal uren is gegarandeerd, maar de organisatie heeft geen 
invloed op de daadwerkelijke inzet. Daarmee is Riec afhankelijk van de diverse organisaties en dat 
is lastig. Daar wordt nu met de verschillende partners over gesproken. 
 
Seniorenpartij (de heer Erckens) stelt voor om de werking van het Riec tijdens de raadsconferentie 
Veiligheid eind 2015 te bespreken.  
 
De heer Smits (Riec) gaat in op de vraag over de btw. Er is afgesproken om het bedrag boven de 
800.000 euro terug te geven aan de gemeente. De belastingdienst moet echter nog een definitief 
standpunt innemen over de btw-positie van de gemeente. Dat zal dit kwartaal plaatsvinden. 
 
De voorzitter constateert dat alle vragen zijn beantwoord. Hij kondigt aan dat nog een raadsronde 
over dit onderwerp plaatsvindt, sluit de bespreking van dit onderwerp af en sluit het overleg om 
20.50 uur. 
 
 
 




